

卫理公会以萨迦守望者 22-28/09/2022

九月第四个星期的祷告事项

一、家庭

1. 家庭教育是孩子们首个教育场所，因此父母扮演重要角色，在信仰、道德、价值观、处事为人上，都是孩子的首位老师。为孩子们能在神的话语上成长祷告。也为父母们祷告，能担起教育孩子行在正道上的责任。
2. 为那些过去不在基督化家庭长大的祷告。过去可能曾经接受过其他宗教仪式，愿耶稣的宝血洁净并断开所有不合神心意的关系，以致不受捆绑，不留破口。

二、教会

1. 为教会能更敏锐于社会关怀的需要祷告。爱神爱人并非仅是闭门功夫，而是走入社区，走入世界。祈求神帮助教会能更明锐社会的需要，如：边缘人士、残疾人士、平穷家庭、外劳难民、病痛者等，以致能将基督的爱带入世界的每个角落。
2. 为信徒能积极传福音祷告。提名为 5 个未信者祷告，无论是家人、朋友、同事、邻舍等，提名具体的为他们祷告。也求神赐下契机，让信徒能有与人相遇的机会，透过关怀、行动来分享福音。

三、国家

1. 为着国家领袖祷告，能谨慎行事，成为人民的代表和榜样，不引起民心的猜疑与分裂。也祷告在这段经济复苏和面对全球的不确定性时期之时，能有智慧且明智的领导国家前进。
2. 国家建设需要靠大量专业人士，但因为一些因素（待遇、领域、发展潜力等），导致人才外流。祷告大马能有更多平台留住专才，以带来更迅速的发展与建设。

四、世界

1. 吉隆坡心灵扶助协会 (Befrienders) 自 2015 年以来，每三个来电中就有一人表示有自杀想法或试图自杀。生活和精神压力成为现今人们必须共存的元素。祷告人们都能有正确管道疏通自身压力，不轻易以结束生命来解决问题。祷告人们也能具备陪伴、聆听、关爱、拥抱的能力，陪伴那些有在困难中的。（15/09 星洲日报报道）
2. 巴勒斯坦面临了近十年以来最严重水患，导致超过 4 千万家园尽毁，逾 1500 人丧命，该国向国际社会发出求助呼声。一同为他们祷告，求神感动更多人愿意付诸行动，一同透过捐献和物资，关怀和援助那些有需要的人。（15/09 星洲日报报道）

Issachar Watchmen Methodist 22-28/09/2022

Prayer Items for 4th week of September

A. Family

1. Family education is the first educational institution for children. Therefore, parents play an important role in their children's education, as they are their children's first teachers. They are responsible for forming their basic beliefs, morals, values, and behaviour. Pray for the children to grow in God's Word. Pray too for parents to take up their responsibility of educating their children and leading them down the right path.

2. Pray for those who did not grow up in a Christian home; many of whom could have practiced other religions. May the blood of Jesus cleanse and sever all ties and practices that are against God's will, so that they will no longer be in bondage.

B. Church

1. Pray for the church to be more sensitive to the needs of the society. Love towards God and people is not something to be practiced behind closed doors, but the church should go into the community and into the world. Pray that God will help the church to be more aware of the needs of the society; such as the needs of: the marginalized, the disabled, the poor, migrant workers, the sick, etc. Pray that the church will bring the love of Christ to every corner of the world.

2. Pray for all believers to actively evangelize. Let us take time to pray specifically for 5 unbelievers that we know of by name (whether they are family members, friends, colleagues, neighbours, etc. Ask God to also give believers the opportunity to meet people and share the gospel to them through care and action.

C. Country

1. Pray for the leaders of our country to act prudently, to be the represent the people, to be a role model for the people, and to not cause suspicion and division in the hearts of the people. Pray also for wise leadership of the nation during this time of economic recovery and global economic uncertainty.

2. National development requires a large number of professionals. However, due to some factors (treatment, field, development potential, etc.), we are losing citizens who are educated and talented. Pray that Malaysia can find ways to retain professionals so that we can bring about more rapid development and construction.

D. World

1. According to Befrienders Kuala Lumpur, since 2015, one out of every three calls to them have reported that they have suicidal thoughts or have attempted suicide. Life and mental stress have become key elements that people must learn to coexist with today. Pray that people will be able to develop coping mechanisms to relieve their own stress, instead of trying to solve their problems by ending their lives. Pray that more people will take time to accompany, listen to, love, and embrace those who are in trouble. (Reported by Sin Chew Daily on 15/09)

2. Palestine faces its worst flooding in nearly a decade, destroying more than 40 million homes and killing more than 1,500 people. The country has appealed to the international community for help. Let us pray for them, asking God to raise up more volunteers to care for and help

those in need; either through financial donations or by meeting their material needs.
(Reported by Sin Chew Daily on 15/09)

Isakhar Pengawal Methodist 22-28/09/2022

Doa minggu keempat September

A. Keluarga

1. Ibubapa memainkan peranan yang penting dalam pendidikan keluarga dan mereka juga merupakan guru pertama anak-anak dari segi agama, moral, nilai, dan tingkah laku. Berdoalah agar anak-anak bertumbuh dalam Firman Tuhan. Juga mendoakan agar ibubapa memikul tanggungjawab mendidik anak-anak mereka ke arah jalan yang benar.
2. Berdoa untuk mereka yang tidak dibesarkan dalam keluarga Kristian pada masa lalu. Mungkin pernah menjalani upacara keagamaan lain pada masa lalu, doa agar darah suci Yesus menyucikan dan memutuskan segala hubungan yang tidak mengikuti kehendakan Allah, supaya tidak lagi diperhambaankan.

B. Gereja

1. Berdoa agar gereja lebih peka terhadap keperihatinan sosial. Mengasihi Tuhan dan manusia bukan sahaja dilakukan secara tertutup dan bersembunyi, tetapi juga terbuka terhadap komuniti dan dunia. Berdoa agar Tuhan membantu gereja untuk lebih menyedari keperluan masyarakat, seperti: orang terpinggir, orang cacat, keluarga miskin, pekerja asing, orang sakit, dll., sehingga membawa kasih Kristus ke setiap sudut di dunia.
2. Berdoa untuk orang kristian untuk aktif menginjil. Calonkan dan doa untuk 5 orang yang belum percaya, sama ada ahli keluarga, sahabat, rakan sekerja, jiran dll., khususnya doa untuk mereka. Juga doa pada Tuhan agar kita berpeluang menemui mereka yang memerlukan injil Tuhan, melalui perkongsian, perhatian, dan tindakan kita.

C. Negara

1. Berdoa agar pemimpin negara bertindak secara berhemah, dapat menjadi wakil dan contoh rakyat, dan tidak menimbulkan kekhawatiran dan perpecahan dalam hati rakyat. Berdoa agar pemimpin negara berhikmat untuk memimpin negara semasa pemulihan ekonomi dan ketidaktentuan global ini.
2. Pembinaan negara perlu bergantung kepada sebilangan besar profesional, tetapi disebabkan beberapa faktor (gaji, bidang, potensi pembangunan, dll.), menyebabkan kehilangan pakar. Berdoalah agar Malaysia boleh mempunyai lebih banyak platform untuk mengekalkan profesional, bagi membawa pembangunan dan pembinaan yang lebih pesat.

D. Dunia

1. Befrienders (organisasi Kaunseling) Kuala Lumpur Sejak 2015, satu daripada setiap tiga panggilan menunjukkan keinginan bunuh diri atau cubaan membunuh diri. Kehidupan dan tekanan mental telah menjadi elemen yang manusia mesti hidup bersama hari ini. Berdoa agar

orang ramai mempunyai saluran yang betul untuk melegakan tekanan mereka sendiri, dan tidak menggunakan cara menamatkan nyawa mereka untuk seselaikan masalah. Berdoalah agar orang ramai juga mempunyai keupayaan untuk mendampingi, mendengar, mengasihi, memeluk, dan menemani mereka yang berada dalam kesusahan. (Dilaporkan oleh Sin Chew Daily pada 15/09)

2. Palestin sedang menghadapi banjir teruk dalam hampir sedekad, memusnahkan lebih 40 juta rumah dan lebih 1,500 orang mati dalam bencana ini. Negara tersebut telah merayu kepada masyarakat dan antarabangsa untuk mendapatkan bantuan. Doa untuk mereka. Mohon Tuhan menggerakkan lebih ramai orang untuk bertindak, mengambil berat dan membantu mereka yang memerlukan bantuan melalui sumbangan dan pemberian bahan. (Dilaporkan oleh Sin Chew Daily pada 15/09)